
Zasedání RV dne 30. listopadu 2013
Místo: Café Podpalubí, Praha 4
Technicke udaje: pad.pirati/p/rv112013
wifi: Cafe_v_podpalubi_....: bageta39
wifi2 max 5 lisí AndroidAP. Heslo rhpa5799
VIDEO STREAM: http://static.pirati.cz/vstreamer/watch/#RV112013 (nová URL!) [ON AIR!]
mumble: místnost RV 

Viletovo:
http://www.pirati.cz/playground/rozpocet2014

Jakoubkovo (RP):
Návrh rozpočtu: http://www.pirati.cz/_media/spisovna/2013/11/rozpocet_ceske_piratske_strany_2014_
_navrh.pdf
Technická specifikace: https://www.pirati.cz/fo/hospodareni2014/rozpocty/strana/start

Přítomni:

1.  Ivan Bartoš (republikové předsednictvo)
2.  Ivo Vašíček  (republikové předsednictvo)
3.  Lenka Wagnerová   (republikové předsednictvo)
4.  Jakub Michálek   (republikové předsednictvo)
5.  Libor Špaček (republikový výbor)
6.  Petr Třešňák (republikový výbor)
7.  Lukáš Findeis (republikový výbor)
8.  Václav Klecanda (republikový výbor)
9.  Zdeněk Štěpánek (republikový výbor)
10.  Stanislav Štipl (republikový výbor) 
11.  Mikuláš Ferjenčík (republikové předsednictvo) (jen odpolední jednání)
12.  Mira Kmínek (republikový výbor) (9:00) online 
13.  Ondřej Profant (republikový výbor) (17:00)

____________________________
Lenka Kozlová (host)
Petr Vileta (finanční odbor)
Roman Kučera host
Adam Skořepa (vedoucí orgánu, host)
Majka Vašíčková (host )
Janek Wagner (host, předseda rozhodčí komise)
Václav Málek (host, KK)
Ondřej Marek (host) 11:15
Martin Shánil (host) 11:20
_____________________________
Mira Kmínek RV PaK (9:00) online 

Zapisovatelé:   Lenka Wagnerová, Petr  Třešňák

Program:

1.  rozpočet (pravidla pro participativní projekty)
2.  Petr Vileta  spořící účet mimo rozpočet 2014
3.  členské příspěvky
4.  Ivo Vašíček  časová koordinace voleb 2014, harmonogram: 

a.  eurovolby
b.  rozjezd komunálních voleb  postup sestavování kandidátek

5.  volební řád pro senátní volby
6.  Jiří Kadeřávek sen.  poznámka k organizaci RV v příštím složení, kterému nebude předsedat RP

http://static.pirati.cz/vstreamer/watch/#RV112013
http://www.pirati.cz/playground/rozpocet2014
http://www.pirati.cz/_media/spisovna/2013/11/rozpocet_ceske_piratske_strany_2014_-_navrh.pdf
https://www.pirati.cz/fo/hospodareni2014/rozpocty/strana/start


7.  programový bod Znalostní ekonomika
8.  pirátské IT systémy
9.  místo konání a organizace CF
10.  odsouhlasení převodu státního příspěvku na senátora (případně změna pravidel)
11.  sleduj(u) seriály

Program schválen optickou většinou

1.  ROZPOČET

http://www.pirati.cz/_media/spisovna/2013/11/rozpocet_ceske_piratske_strany_2014__navrh.pdf   a chci tím
změnit svět k lepšímu.
zdůvodnění: Ivan Bartoš  příjmy (členění), obarvené  od státu, neobarvené peníze  vybrané mezi sebou a od
příznivců; nechceme fungovat jako stát, takže zahrnujeme jen to, co jisté
Rozpočet s částkou 13 mil. počítá s rozdělením na další 4 roky, protože s podobnou částkou do rozpočtu lze
počítat až po dalších volbách do PSP.
Na rok 2014 více než čtvrtina  více než v následujících letech, protože jsou vícery volby.
Kraje 30% ze státního příspěvku na úhradu volebních výdajů.
výdaje: filozoficky nejzásadnější kapitolou celého rozpočtu  participativní čerpání zdrojů: má zajistit, aby byly
prostředky skutečně vyčerpány, a to účelně a včas
rezerva předsednictva  doposud využívány celkem dynamicky a uvolňovány tam kde bylo potřeba
snaha, aby peníze nebyly vázány na konkrétní odbory a byly použity tam kde budou potřeba

Jakub Michálek  prezentace návrhu nového rozklikávacího rozpočtu
(http://www.pirati.cz/fo/hospodareni2014/rozpocty/strana/start) + návrh modelu na proplácení
http://www.pirati.cz/playground/start, doplnění informací k rozpočtu, např. částkám u jednotlivých položek.
Petr Vileta  doplnění, že je nutné zřídit i položku "Dar na projekty" (např. growshopy), který může být využit
pouze účelově
Jakub: pro účelově určené dary se nemusí měnit rozpočet, rovnou se zaúčtuje podle účelu.
Jakub: Participativní rozpočtování: funguje přibližně jako granty. Každý si může podat žádost o financování
projektu. Předpokládáme, že bude probíhat 4x ročně, každý projekt bude financován prostřednictvím podpory
členské základny (každý člen má hlasy, které odpovídají určité částce, podle toho, kolik dostane projekt hlasů,
tolik dostane peněz). Je to vlastně i zkouška, jak to funguje, protože to chceme zavádět ve státě. Už to někde
ve světě je realizováno.
dotazy/diskuse:
Lukáš Černohorský  z jakých částek vycházet při sestavování krajských rozpočtů?  poměrná částka podle
počtu obdržených hlasů v kraji.
J. Kadeřávek sen.  poznámka, že 2000 na pořádání RV je příliš nízká. L. Wagnerová: Budou částečně řešit
Pirátská centra, kde bude technické zázemí a to lze eventuelně zapůjčovat.
P. Vileta  diskuze k možnosti založení Pirátského s.r.o., které by mohlo být výdělečné  zvážit, zda by to bylo
účelné, s čím by to bylo spojeno  přínosy a náklady (lidské, právní...)
P. Vileta  informace o čerpání RV: dosud vyčerpal 3637 Kč.
Jakub Burget: návrh, zda by se nedalo zavést proplácení cestovních výdajů při RV, CF. Plno lidí se nemůže
zúčastnit, protože je cestovné neúměrná finanční zátěž.   námitka (Lenka, Václav K.)  raději využít technologie.
Janek W.  proplacení může být v kompetenci kraje. Jirka K.  kdo kandiduje do funkce, musí počítat, že to bude
něco stát.
Adam S.  děkuje a chválí RP za hezký rozpočet. Návrh, zda by nebylo možné přehodit částky "participativního
rozpočtu" a "rezervy předsednictva". Lenka W.: uvolňování peněz z rezervy RP je nejpružnější.... Ivan: částka
na soudy, také není příliš vysoká. Předsednictvo musí umět rychle peníze uvolnit, nejsou v této položce časově
vázané a lze rychle uvolňovat.
Libor Š.  vedoucí FO by měl být přizván na rozhodování RP o výdajích
Adam S.  u MO bývala položka "dotace krajským sdružením". Jakub M.  bylo pouze motivační v roce 2012. 
Libor Š.  neviděl výdaje na eurovolby. Jakub M.   je to tam pod položkou "volební kampaň" (150t.). Ivan 
skromný odhad, že kampaň k EU volbám přijde na 400t.

http://www.pirati.cz/_media/spisovna/2013/11/rozpocet_ceske_piratske_strany_2014_-_navrh.pdf
http://www.pirati.cz/fo/hospodareni2014/rozpocty/strana/start)
http://www.pirati.cz/playground/start


Zdeněk Š.  dotaz na Viletu jako vedoucího FO, zda souhlasí s předloženým konceptem rozpočtu. Petr V.  
představoval by si, že žádost bude automaticky k čerpání nabízet např. relevantní položky pouze k určitému
kraji. Jakub M.  v aktualizované verzi bude funkční. P. Vileta  námitka, že je poslední den funčního období RV.
Ivan by rád schválil rozpočet již dnes, protože bude chvíli trvat než se sestaví celé nové RV. Hlavním důvodem
lednová kampaň Luďka Maděry do senátu, která začne v lednu.
Libor Š.  hlasovat o doporučení příštího RV, aby toto odhlasovalo.
Jakub M.  RP musí mít začátkem prosince schválený rozpočet, aby bylo možné v krajích z něčeho vycházet.
Současné RV má mandát k tomu tento rozpočet schválit a nedostat stranu zbytečně do situace kdy není
schválen rozpočet.
Janek W.  nový republikový výbor může tento rozpočet opravit, pokud s tím nebude souhlasit.

Návrhy usnesení :
RP  hlasovat o rozpočtu hned.

Hlasování o protinávrhu:
Petr Vileta + Libor Š + Zdeněk Š.  návrh "RV schvaluje koncept rozpočtu, definitivní schválení nechá na novém
RV"
Hlasování:
    PRO: (2) Libor Špaček, Zdeněk Štěpánek, 
     
    PROTI: (12) Ivan Bartoš, Ivo Vašíček, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek,  Petr Třešňák, Lukáš Findeis,
Václav Klecanda, Stanislav Štipl, Jakub Burget, Radovan Trojančík, Jiří Kadeřávek starší, Lukáš Černohorský 
    
    ZDRŽEL SE: (1) Michaela Vodová
   
   Protinávrh nebyl přijat. 

Hlasování o původním návrhu "Pro schválení rozpočtu"
Hlasování:
    PRO: (12) Ivan Bartoš, Ivo Vašíček, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek, , Petr Třešňák, Lukáš Findeis,
Václav Klecanda,  Stanislav Štipl, Jakub Burget, k, Jiří Kadeřávek starší, Lukáš Černohorský, Michaela Vodová 
    
    PROTI: (0) nikdo

    ZDRŽEL SE: (3)  Libor Špaček, Zdeněk Štěpánek, Radovan Trojančík
    
2:15 Schůze přerušena  oběd.
Dobrou chuť  :P

Jednání pokračuje ve 13:45

2. SPOŘÍCÍ ÚČET
Návrh Petra Vilety: FIO banka poskytuje několik druhů spořících účtů. Běžný účet neposkytuje žádný úrok. Náš
momentální účet  úrok 0,01%
Termínované účty poskytují úrok odstupňovaný dle délky výpovědní lhůty. (při týdenní lhůtě kolem 40  50 tis.
ročně)
Ivan: Pouze peníze, které nejsou v rozpočtovém určení (cca 9 mil.) mohli skutečně odložit na spořící účet.
Libor Š.  standartní praxe je rozdělit takhle velkou částku, aby se minimalizovalo riziko. Proto navrhuji i
rozdělení (např. bitcoin, zlato, ..). Petr V.  z hlediska transparence je dobré mít všechny účty o jedné banky.
Janek W.  částečně souhlasí s Liborem, stálo by za to obeslat několik bankovních domů a uložit tam nějakou
poměrnou část.
Mira Kminek: komodity bitcoin a zlato nyní nekupovat = špatný nákupní kurz
Ivan: RV uloží FO jaké jsou podmínky úročení při ročním termínovaném vkladu
Jiří K.: Většinou je nutné mít kromě spořícího i běžný účet.
Návrh usnesení:
     



Návrh usnesení:
RV souhlasí, že peníze, které jsou v rozpočtu 2014 vykázány jako přebytek, budou převedeny na termínovaný
vklad s dobou 12 měsíců. RV ukládá RP zjistit informace o možnostech úročeného vkladu. Podmínkou je
transparentnost účtu.
Termín: 15. 12. předložit RV návrh konkrétního řešení. Následně bude prohlasováno elektronicky.
Hlasování:
    PRO:  Ivan Bartoš, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek, Libor  Špaček, Petr Třešňák, Lukáš Findeis, Václav
Klecanda, Zdeněk Štěpánek,  Stanislav Štipl, Jakub Burget, Radovan Trojančík, Jiří Kadeřávek starší,  Lukáš
Černohorský, Mikuláš Ferjenčík, Mira Kminek: PRO
    
    (přijato všemi přítomnými členy RV)

3. ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY
Ivan: Doposud byly členské příspěvky hlavním zdrojem příjmu Pirátů.
Nyní by mohl být dobrovnolný příspěvek od 200 Kč do 49 999 Kč
Diskuse: Jakub Burget  členský příspěvek vnímá jako koupi účasti a odpovědnosti na něčem, takže něco, co
motivuje.
Lukáš Č.: Kraje potom dostanou strašně málo, kde vezmou peníze neobarvené. Nic navíc v MSK z lidí
nedostaneš
Mikuláš: Chceme navýšit členskou základnu a vyšší příspěvek může být překážkou hlavně při prodlužování
členství (už jim to nestojí zato). Myslí si, že při 200 Kč příspěvku spíš dá potom dar. Jako strana se stavíme
proti tomu, že by prachy měly hrát roli při vstupu do politické strany. A taky experiment účinnosti dobrovolnosti.
Jirka: Zkušenost z kraje  noví členové měli všichni nárok na snížení příspěvku, ale odmítli to, že zaplatí celý.
Když dáme něco zadarmo, tak si toho lidi neváží. Současná výše nikoho nezabije. Když to uvádí jako důvod
ukončení členství, je to důvod zástupný.
Jakub M.: Podstatný je princip dobrovolnosti. Členský příspěvek je v zásadě špatná věc (jako ve státě, kdyby
každý platil stejný odvod). Kraje by měly dělat fudraising a z toho získávat prostředky na svou činnost.
Příspěvek není akcie, stát ani strana není firma. 
Libor: kompromis: příspěvek 300,; lidé, kteří jsou ochotni platit víc by mohli dávat v podobě darů (na členský
příspěvek nelze získat daňovou úlevu), doporučovat trvalou platbu
Mira Kminek: Co takhle udělat jen "vstupní  členský příspěvek" což by byla forma  účasti a odpovědnosti a pak
to nechat na té dobrovolnosti ? (Ivan  námitka  to, že někdo nezaplatil, tak bylo jasné, kdo už není členem
strany) (námitku jsem nepochopil)
Zdeněk: oponuje Jirkovi  3 z pěti snižovali; byl by pro zachování současného systému, snížená částka by
mohla být jen 200,
Roj: přiklání se k Mírovi, že by měl být vstupní poplatek vyšší, prodlužovací nižší (ochrana proti velrybaření)
výši jsem neřešil, ale dobrý nápad...
Petr V.: všichni chtějí práva, ale ne povinnost; investice do budoucnosti
MiraKmínek: já bych od svých členů uvítal raději jejich aktivitu, darovat volný čas atd..
 hlasuj, jestli jednat o změně; nemá se dál jednat o změně?  Míro!!!
Změna je co? cokoli  snížení apod. 
PRO změnu Díky.
Pokračuje se v jednání.

Návrh hlasování:
volitelná výše členského příspěvku od 200, Kč do 49.999,Kč (návrh RP)  
 §1 Výše příspěvku
Člen platí členský příspěvek  v jedné roční splátce ve výši přiměřené jeho finančním možnostem,  kterou si
podle vlastní vůle stanoví v rozmezí 200 Kč až 49999 Kč.
pozměňovací návrhy:
    b. 300,Kč jednotně (zbytek doporučit  jako dobrovolný dar)  Pro 3, Proti 9, Zdržel se 2
    c. jako nyní, ale kraj bude mít kompetenci úplně příspěvek odpustit  Pro 1 , Proti 12
    d. Jirka K.: vstupní jako nyní (500/300), prodlužovací snížit všem na 300, Pro 7 , Proti 4, Zdržel se  3
Hlasování původního návrhu: volitelná výše členského příspěvku od 200, Kč do 49.999,Kč (návrh RP):
   



    Pro 8, Proti 5, Zdržel se  2
    Pro: Ferjenčík, Wagnerová, Bartoš, Michálek, Findeis, Kmínek, Vašíček, Štipl
    Proti:  Štěpánek, Třešňák, Kadeřávek sen., Černohorský, Burget
    Zdržel se: Klecanda, Špaček
    
Návrh RP byl schválen.

4. ČASOVÁ KOORDINACE VOLEB
Musíme stanovit termíny, ze kterých vyplývají návaznosti

 senátní volby Zlín  1011.ledna 2014

objezdit vesnice (kolik, kolik času, kdo a jak  kolik času budem potřebovat? 79obcí)

Ivo V.  je nutné začít s kampaní do 10 dnů, nejlépe tento týden od 2.12.. Volby jsou již 10.1.(souhlas) a budou
Vánoce!!!
jet v barvách a myšlenkách kampaně do PS   konkrétně v neděli
MiraKmínek: co použít i výlepové plakáty a  jen je přelepit pruhem "zde nás zastupuje Luďek Maděra... !?   jo
určitě, plakáty zbyly, nálepky taky  nebo lepší slogan :)

 europarlament  23. a 24. května 2014

prezentace kandidátů TZ Piráti chtějí do Bruselu
primární volby TZ  Piráti příští středu (x) zvolí Eurotým do voleb
prezentace programu a týmu TZ  Piráti chtějí v Bruselu...

Ivo V.  Zajímavá strategie  udělat show už z našich primárek, výběru celého týmu. Veřejnosti by to toho tak
mohla být vtažena
Ivan B.  lepší bude, pokud se všichni kandidáti představí na CF 18.1., následně provést volby (24. až 28. 1.)
Mikuláš  Schválení společného evropského programu do 15. 1.
Ivo V.  v únoru/březnu začít s kampaní. MiraKmínek: >určtě co nejdříve, když bude nějaká koncepce... čím
dřív, tím dřív si nás všimnou i média...
Ivan  neřešit v kampani program, grafiku, .. prostě jenom kampaň
Mikuláš  na začátku března konferenci, kde se vše představí
Lenka W.  do konce kalendářního roku se vyjádřit k programu  resp. do 9.1. jsem PRO
MiraKmínek: Využil bych i kontaktů NorimbergBerlinLübeckHamburg  určitě

 senátní volby  záříříjen mezi 16. zářím a 16. říjnem.

Vnitrostraniční kandidáti oznámit do konce května
úplná uzávěrka 15. června

Cheb, Louny, Plzeňměsto, Strakonice, Pelhřimov, Příbram, Praha 5, Praha 9, Praha 1, Kladno, DěčínX, Česká
Lípa, Trutnov, Kolín, Hradec Králové, Rychnov nad Kněžnou, Žďár nad Sázavou, Znojmo, Vyškov, Brnoměsto,
Přerov, Olomouc, FrýdekMístek, Ostravaměsto, Karviná, Zlín, Uherské Hradiště

výběr kandidátů a rozhodnutí o tom kde budeme kandidovat (27 obvodů) TZ  Piráti chtějí senátory v X
obvodech
představení kandidátů  TZ

Mikuláš, Lenka W.  Deadline pro výběr kandidátů a senátních obvodů ve kterých budeme kandidovat  konec
května
Mira K. za PaK bychom mohli asi pomoci s Kolín, Hradec Králové, Rychnov nad Kněžnou, Žďár nad Sázavou

 komunální volby   (datum konání se teprve upřesní vyhlášením prezidenta republiky, ale dle platných zákonů je



jisté, že se budou proběhnou někdy) mezi 16. zářím a 16. říjnem.

Mikuláš navrhuje 31. července, deadline
Lenka W.  Lídrem by měl být člen Pirátů souhlas, Mikuláš  upřesnit, na kandidátce by měl být minimálně jeden
člen (na pořadí nezáleží)
Ivan  v komunálkách být maximálně opatrní ve výběru kandidátů souhlas, zde se volí podle "jména"

výběr (ukončení) a rozhodnutí o volebních obvodech TZ  Piráti chtějí mít zástupce v X obcích.
prezentace zásad volebního programu TZ  "Otevřené hospodaření obcí" nebo něco podobného

5. VOLEBNÍ ŘÁD PRO SENÁTNÍ VOLBY
Předkládá Jakub Michálek za RP: https://forum.pirati.cz/republikovyvyborf248/doplnenivolebnihoraduo
senatnivolbyt19988.html
Standa Š.  Věci by měly být rozhodovány na nejnižší úrovni, kde to má smysl. Krajské přesednictvo by mělo
mít možnost vyjdenávat bez pověření republikovým předsednictvem. Vyjednávání o spolupráci může zastavit
republikový výbor.
Lukáš Č.  výtka k vyjednávání RP o volební spolupráci
Jakub M.  jakmile bude spolupráce s jinou politickou stranou, vstoupí do vyjednávání RP (jedná se v podstatě o
koalici na "celostátní" úrovni)
Nepředloženy pozměňovací návrhy

Republikový výbor se usnesl takto:

Za § 22 volebního řádu se vkládá § 22a, který zní:
§ 22a Senátní volby

(1) Kandidátní listinu sestavuje krajské fórum toho krajského sdružení, ve kterém je volební obvod senátních
voleb. Zasahujeli volební obvod do území více krajských sdružení, sestavuje se kandidátní listina na společném
zasedání jejich krajských fór.1) Sestavením kandidátní listiny je schválen jednotlivý volební program kandidáta.

(2) Republikové předsednictvo má pravomoc vyjednávat volební spolupráci v senátních volbách, neníli
stanoveno jinak. Republikové předsednictvo může vyjednáváním volební spolupráce v určitém volebním obvodu
senátních voleb pověřit krajské předsednictvo, do jehož územní působnosti volební obvod senátních voleb
zasahuje.

(3) Krajské předsednictvo 
a) organizuje volby na úrovni kraje,
b) předkládá jednotlivý volební program kandidáta a kandidátní listinu republikovému výboru.

1) Čl. 7 odst. 7 stanov

Hlasování:
    PRO:  Ivan Bartoš, Ivo Vašíček, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek, Libor  Špaček, Petr Třešňák, Lukáš
Findeis, Václav Klecanda, Zdeněk Štěpánek,  Stanislav Štipl, Jakub Burget, Jiří Kadeřávek starší,  Mikuláš
Ferjenčík
Zdržuje se: Lukáš Černohorský
Usnesení bylo přijato

http://www.novinky.cz/domaci/274650michalkakterypotopilministraodsvevolbachpodporizelenilidovcii
pirati.html

6. ORGANIZACE RV V PŘÍŠTÍM SLOŽENÍ, KTERÉMU NEBUDE PŘEDSEDAT RP
Jiří K.  kdo například bude předsedat jednání RV

https://forum.pirati.cz/republikovy-vybor-f248/doplneni-volebniho-radu-o-senatni-volby-t19988.html
http://www.novinky.cz/domaci/274650-michalka-ktery-potopil-ministra-ods-ve-volbach-podpori-zeleni-lidovci-i-pirati.html


Jakub Burket: lze vyřešit adhoc za příštím zasedání RV
Jakub M.  předložen návrh jednacího řádu republikového výboru (zpracovaný F. Navrkalem)
návrh L.Černohorský, L. Wagnerová: první jednání nově zvoleného RV svolává předseda strany a předsedá
jednání do zvolení předsedajícího z řad RV.
Jakub M. přepracuje v tomto smyslu, hlasování proběhne elektronicky.
Mira K.: PRO

7. PROGRAMOVÝ BOD ZNALOSTNÍ EKONOMIKA
Předloženo RP, resp. Lenkou W.
Standa Š.  změna vě větě "Prosazujeme co nejméně zásahů státu do podnikání".
https://forum.pirati.cz/republikovyvyborf248/rv2520132znalostniekonomikat18950.html#p263993přečteno

Hlasování:
    PRO: Ivan Bartoš, Ivo Vašíček, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek, Libor Špaček, Petr Třešňák, Lukáš
Findeis, Václav Klecanda, Zdeněk Štěpánek, Stanislav Štipl, Jakub Burget, Jiří Kadeřávek starší, Lukáš
Černohorský, Mikuláš Ferjenčík, Miroslav Kmínek
     PROTI: nikdo
     ZDRŽEL SE: nikdo

8. PIRÁTSKÉ IT SYTÉMY
Václav Klecanda: problém, zda je skutečně pro Piráty důležitá záležitost funkčních technických systémů
Zdeněk Š  stav není ideální, ale v současné době dostačující (zatím není zdrojem problémů)
Ivan  fórum lze sice zatrollit a několikrát se to již řešilo. Například pokud lze v roce 2014 šáhnout na peníze do
Participativního rozpočtu, bude je možné využít napřklad na projekty TO.
Konkrétní záležitosti a analýzu informační struktury budeme řešit v neděli v rámci workshopu.
Diskuse o možnostech řešení (s.r.o., o.s., najmout člověka, firmu....)
Krtek: s 50tis. současného rozpočtu nic nepořídí, primárně řeší evidenci, představu má, 
Ivan   vyhlašuje workshop na neděli (od 11), kde se rozebere mapa procesů strany. Mira K:  mé pozice souhlas
Jakub M.  dotaz zda Krtek bude žádat o nominaci na vedoucího TO. Krtek  zatím není vhodná doba

9. MÍSTO KONÁNÍ A ORGANIZACE CF
návrhy:
   PLZEŇ  Petr Vileta
    PLZEŇ  Helena Jarolímková https://forum.pirati.cz/verejnavyberovarizenif572/poradanizasedanicfvlednu
2014t19673.html#p260947
    ČESKÁ KANADA  Ljuba Poláková https://forum.pirati.cz/verejnavyberovarizenif572/poradanizasedanicfv
lednu2014t19673.html#p260980
    CHEB  Barbora Hradečná https://forum.pirati.cz/verejnavyberovarizenif572/poradanizasedanicfvlednu
2014t19673.html#p263024
    PARDUBICE Mira Kmínek : hlásím se jako pořadatel, bez počtu lidí na sál a spaní jsem o dvě námořní míle
vedle ..
https://forum.pirati.cz/verejnavyberovarizenif572/poradanizasedanicfvlednu2014t19673.html#p260133
160 míst mám za 550/hod ale ten na 350 je dvojnásobek, a 100 míst na spaní pod 300 Kč/osoba neseženu...
(slevy jsem zatím neřešil) a ve stanu u mě na zahradě by se vám v lednu nelíbilo... (ale vešli byste se tam
>400/230V, (WiFi jsem neřešil) pitná studená voda, možnost ohně, suchá toaleta, soukromý pozemek,
parkoviště, 8km od PCE :D )
http://www.upce.cz/zazemi/pronajmy/poslucharny/budovaauly.html
http://www.upce.cz/zazemi/pronajmy/poslucharny/budovydfjp.html
Pokud by stačila A2 na sobotu a na neděli A3A10 tak se vejdeme i do rozumných peněz...

Bod se odročuje, bude dořešeno. Zatím má asi největší podporu nabídka Pardubic. Rozhodnutí bude do 10. 12.
Mira Kminek: díky za důvěru, ale fakt se opakuji:  bez počtu lidí na sál a spaní jsem o dvě námořní míle vedle
..Upřesníme, spaní pro všechny potřeba nebude, bude to povinně jednodenní.

https://forum.pirati.cz/republikovy-vybor-f248/rv-25-2013-2-znalostni-ekonomika-t18950.html#p263993přečteno
https://forum.pirati.cz/verejna-vyberova-rizeni-f572/poradani-zasedani-cf-v-lednu-2014-t19673.html#p260947
https://forum.pirati.cz/verejna-vyberova-rizeni-f572/poradani-zasedani-cf-v-lednu-2014-t19673.html#p260980
https://forum.pirati.cz/verejna-vyberova-rizeni-f572/poradani-zasedani-cf-v-lednu-2014-t19673.html#p263024
https://forum.pirati.cz/verejna-vyberova-rizeni-f572/poradani-zasedani-cf-v-lednu-2014-t19673.html#p260133
http://www.upce.cz/zazemi/pronajmy/poslucharny/budova-auly.html
http://www.upce.cz/zazemi/pronajmy/poslucharny/budovy-dfjp.html


10. ODSOUHLASENÍ PŘEVODU STÁTNÍHO PŘÍSPĚVKU NA SENÁTORA (PŘÍPADNĚ ZMĚNA PRAVIDEL)
https://forum.pirati.cz/republikovyvyborf248/rv132013prevodprispevkunamandat2013bt20122.html
Usnesení:
Republikový výbor schvaluje, v souladu se Smlouvou o nominaci Libora Michálka na senátora, převod podílů ze
státního příspěvku na mandát senátora za druhé pololetí roku 2013, první pololetí roku 2014, druhé pololetí roku
2014, první pololetí roku 2015, druhé pololetí roku 2015, první pololetí roku 2016, druhé pololetí roku 2016, první
pololetí roku 2017. Příspěvek v každém uvedeném období bude přijat na zvláštní transparentní účet České
pirátské strany a z něho převedeno jednotlivým stranám takto: třetina Straně zelených a třetina straně KDUČSL
(pokud se nezmění zákonná výše státního příspěvku na mandát, jde o částku 142 500 Kč každé straně v
každém období).

Hlasování:
    PRO: Ivan Bartoš, Ivo Vašíček, Lenka Wagnerová, Jakub Michálek, Libor Špaček, Petr Třešňák, Lukáš
Findeis,  Zdeněk Štěpánek, Stanislav Štipl, Jakub Burget, Lukáš Černohorský, Mikuláš Ferjenčík,  Ondřej
Profant, Miroslav Kmínek,
     PROTI: nikdo
     ZDRŽEL SE: nikdo

11. sleduj(u) seriály
bez zápisu

   Jednání ukončeno v 18:13 hod.
   
   Mějte se Piráti  ( a rum na mě a na Kocoura Mourise)
... P)

https://forum.pirati.cz/republikovy-vybor-f248/rv-13-2013-prevod-prispevku-na-mandat-2013b-t20122.html

